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Raadsadviescommissie Sociaal Domein 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 8 mei 2017 
 

Aanwezig  
Voorzitter: W. Weerts 
Griffier:  J. Pluijmen 
Leden: H. Bemelmans(AB), M. Dexters-Mijnes(AB), H. Trimbos(VVD), M. Smeets-

Vermariën(VVD), N. Gilissen(VVD), J. Blom(CDA), M. Knubben(CDA), J. Prevoo(CDA), 
H. Maenen(CDA), H. Aussems(PGP), I. Drost(PGP) en A. Hidding(D66)  

College :  B. Dauven 
Directie: B. Mennens 
Ambtenaren: 
 

Afwezig:  N. v.d. Venne(AB) en F. Jacobi(D66) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van 
harte welkom en meldt aanwezigheid conform bovenstaand 
overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers Er wordt geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

3. Vaststelling van de agenda / 
aanmelden punten voor de 
rondvraag 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. De fracties VVD en  

CDA hebben vragen ingediend voor de rondvraag. 

4. Raadsplanner Er zijn geen zaken te melden. 

5. Vaststellen van het verslag 
van de vergadering de dato 
20 maart 2017 

Er zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen naar aanleiding van 

het conceptverslag. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

6. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. De 

commissie neemt de actielijst voor kennisgeving aan. 

7. Voorstel college betreffende 

intrekken verordening 

Sociaal medisch 

geïndiceerde kinderopvang 

gemeente Valkenburg aan de 

Geul 2016 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, H. Aussems en  
A. Hidding. 
Beantwoording wethouder Dauven: 

 In het verleden werd er binnen de vastgestelde verordening 
gewerkt. De raad heeft deze bestaande verordening de 
laatste jaren nooit fors aangepakt. 

 Het is de bedoeling om vanaf nu binnen vastgestelde 
beleidsregels te werken. Indien blijkt dat deze beleidsregels 
niet deugdelijk zijn, kan de raad daar uiteraard op reageren. 

 Wat het extra maatwerk betreft: in de verordening stond 
een vast aantal dagdelen. Echter, in sommige gevallen moet 
men daar vanaf kunnen wijken. Werken via de beleidsregels 
maakt het mogelijk beter maatwerk toe te passen.  

 De raad behoudt het recht tot inspraak, controleert en stelt 
de financiële kaders.  

 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad 
(geen hamerstuk). 
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8. Voorstel college betreffende 
vaststellen verordening 
Cliëntenparticipatie 
Participatiewet Maastricht-
Heuvelland 2017 e.v. 

Inbreng eerste termijn lid A. Hidding. 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 

9. Bespreekpunten:  

9.a Raadsinformatiebulletin (11) 

WOZL overname catering 
 

Inbreng leden H. Aussems en M. Knubben. 
Beantwoording wethouder Dauven: 

 Conform de in het verleden gemaakte afspraken worden 
zoveel mogelijk zaken ontvreemd bij WOZL, dus ook 
detacheringen.  

 Daar zijn inderdaad financiële punten bij betrokken, want 
voor WOZL is het beter mensen te detacheren tegen een 
uurloon. Daarnaast voelen deze mensen zich vaak beter op 
hun plek. 

 Er is afgesproken dat een aantal mensen over gaan. 
Uiteraard kunnen er mensen ziek worden of uitvallen. In dat 
geval hebben zij een terugkeergarantie. 

 Uiteraard kan Catering Limburg na 5 jaar anders besluiten, 
maar voor de komende 5 jaar ligt vast dat zij een aantal 
mensen vanuit de Wsw krijgen. Indien de Wsw die mensen 
niet kan leveren, zal dit op een andere manier ingevuld 
moeten worden. Dit speelde ook bij de kabelbomen.  

 De economie is aangetrokken, daardoor zijn er veel 
vacatures (ook in de catering) en zal Catering Limburg de 
Wsw’ers koesteren zolang dit kan. 

 Het betreft hier onder andere mensen die niet meer in 
aanmerking komen voor de Wsw, het geldt ook voor mensen 
die in de WWB zitten maar in principe niet voor WW’ers. 

9.b Schrijven (32) Omnibuzz 
inzake concept jaarverslag 
2016 met het verzoek aan de 
raad een zienswijze kenbaar 
te maken vóór 26 mei 2017 

Inbreng leden M. Knubben en H. Aussems. 
Beantwoording wethouder Dauven: 

 Het positieve resultaat is opgenomen in het resultaat Sociaal 
Domein. Daar blijft het in zitten en het is dan ook niet nodig 
deze middelen te reserveren. 

 Vanuit historisch perspectief was er voor de regio’s 
Heuvelland en Sittard sprake van een eigen bijdrage aan 
Omnibuzz en die bijdrage blijft ongewijzigd. Andere regio’s 
hanteerden een andere bijdrage en in eerste instantie wil 
men dit voortzetten. Kortom, dit is niet geüniformeerd. 

 Indien de raad van mening is dat de eigen bijdrage omlaag 
moet, dan zal de gemeente Valkenburg aan de Geul dit 
verschil moeten betalen. 

 Hij is tevreden met het systeem zoals het loopt en stelt voor 
af te wachten hoe een en ander zich ontwikkelt, zeker 
gezien de uitspraak dat men op termijn wil proberen naar 
elkaar toe te groeien. 

 Hij heeft er alles aan gedaan om de oude vervoerskaart te 
handhaven maar helaas werd dit niet gedragen en wilde 
Arriva niet werken met een soortgelijke kaart.  

 Arriva wil werken met een systeem waarbij de mensen 45% 
korting krijgen op een kaartje - dit is minder dan de 
seniorenkorting – en men mag gratis een begeleider 
meenemen. 

 Voor de tussenliggende periode is niets geregeld, maar er 
haken geen mensen af. Want de mensen maakten gebruik 
van het gratis buskaartje op momenten dat het bijvoorbeeld 
slecht weer was. In de indicatie voor Omnibuzz staat 
bijvoorbeeld dat men niet meer dan 200 meter kan lopen. 
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9.c Schrijven (33) Omnibuzz 

inzake concept  begroting 

2017/ concept begroting 

2017 & meerjaren- 

perspectief 2019-2021 met 

het verzoek aan de raad een 

zienswijze kenbaar te maken 

vóór 26 mei 2017 

Het schrijven is meegenomen bij de behandeling van 
bespreekpunt 9.b. 

9.d Schrijven (40) GGD ZL inzake 

begroting 2018, met het 

verzoek aan de raad een 

zienswijze kenbaar te maken 

vóór 01 juli 2017 

Inbreng lid M. Knubben. 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Dauven: 

 Veilig Thuis is helemaal overgegaan naar GGD ZL. Veilig 
Thuis was niet zo duur maar in het rapport heeft men 
kunnen lezen dat men niet aan de normen voldeed. De 
overgang verloopt helaas niet kostenneutraal, de gemeente 
zal de extra kosten moeten betalen. 

 Het college heeft als zienswijze ingediend dat men de 
verdeelsleutel op inwonersaantal niet accepteert. Voor 7 
juni a.s. wordt daar nog over gedebatteerd, naar 
verwachting lukt het om de verdeelsleutel aan te passen op 
een soortgelijk niveau als bij de uitkeringen Jeugdzorg en 
Wmo. Want naar aanleiding van de problematiek die in elke 
afzonderlijke gemeente speelt krijgt men een bepaald 
bedrag voor de uitkeringen Jeugd en Wmo.  

 Het eerlijke van deze systematiek is dat grote gemeenten 
met veel aanmeldingen anders dubbel betaald worden. Zij 
krijgen al extra geld in de Wmo en Jeugdzorg omdat men te 
maken heeft met meer problematiek, terwijl ze minder 
hoeven te betalen vanwege het geringe aantal verrichtingen. 
De kleine gemeenten wilden het liefst een verrekening op 
basis van verrichtingen en hebben zich hiertegen verzet en 
waarschijnlijk heeft dit resultaat, dan wordt het in plaats 
van € 92.000,00 extra ongeveer € 65.000,00 extra. 

 In eerste instantie is gekozen voor een soortgelijke 
verdeelsleutel als bij de Wmo en Jeugdzorg. Vervolgens 
wordt onderzocht of het mogelijk is een bepaald gedeelte te 
verrekenen op basis van verrichtingen. 

 Bij zienswijze inzake verdeelsleutel zal deze vanuit college 
en raad op advies van de commissie worden ingediend. 

 De wethouder complimenteert de raads- en burgerleden 
voor hun aanwezigheid bij externe bijeenkomsten.  

10. Gewestelijke 
aangelegenheden 

Er zijn geen zaken te melden. 

11. Rondvraag De fracties VVD en CDA hebben vragen ingediend voor de 
rondvraag. Zie bijlage.  
Tevens toegevoegd: schrijven Pallas inzake aanvraag opname in 
het Integraal Huisvestingsplan 2018 Vrijeschool Heuvelland. 

12. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 19.53 uur 
de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun inbreng. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Sociaal Domein de dato 19 juni 2017. 

 

 

 

W. Weerts,       J.W.L. Pluijmen, 

voorzitter       commissiegriffier 

 

 

 


